

台灣第一台散置式碎枝除草機

超大型。超平衡。超效率。超耐用



SF-660

38支錘刀
作業寬度66公分



TS-H800

超大機型

轟動上市

50支錘刀作業寬度80公分
臺灣目前最大機種



獨家設計
作業高度
加長型調整把手



新第三代風雲機種-擁有獨家新型專利設計的離合式離合器傳動系統

割草斬碎暨樹枝破碎雙功能設計，另選購700型耕耘部可變化成為中耕管理機
(快速拆換模組化系統 - 榮獲臺灣及中國發明專利)，一機多用途，省錢又省力！

- **安全性設計** : 1.主變速箱採用可快速控制脫離之皮帶張力輪系統離合裝置。
2.獨家專利配備一嚙合式離合器傳動系統，增加操作安全性及防止傳動皮帶打滑，提升工作效率。
- **工作效率高** : 1.作業高度調整把手加長型設計，提高操作便利性(TS-H800)。操縱把手可左右迴轉與上下高度五段式調整。
2.具有前進四檔、後進二檔的速度變化。行走時可操作轉向離合把手，進行左右轉向功能。
3.碎枝除草刀軸由專業儀器進行高速旋轉平衡校正。轉速達3000rpm，亦無機體震動情形發生。
- **使用廣泛性** : 1.蓮霧,蜜棗,釋迦,芒果,葡萄,梨子,楊桃,火龍果...等果園枝葉與雜草斬碎、堆肥之有機栽培作業。
2.牧草或大面積草坪割除斬碎作業。
3.一機多用途，碎枝除草機部可拆卸分離，利用榮獲發明專利的快速拆換模組化系統，結合700型耕耘部即可成為中耕管理機。
- **引擎馬力** : 1.最大可安裝13馬力汽油引擎。採用油濾式空氣濾清器，過濾塵土效果高，延長引擎使用壽命。



大面積雜草割除斬碎作業
Mowing work in large area lawn



火龍果枝葉斬碎作業
Chopping work of dragon fruit branches & leaves



蜜棗枝葉斬碎作業
Chopping work of jujube branches & leaves



刀軸轉速高達3000rpm
是碎枝機或割草機的最高技術



獨家關鍵技術
新型專利-嚙合式離合器傳動系統
New patent mesh type clutch system



發明專利-作業高度調整加長型把手
Increased length of height adjustment handle

■ Designing of Humanity & Safety :

1. Main gear case uses speedy control slip tension pulley belt clutch system.
2. New patent mesh type clutch system can increase the working safety, and avoid slippery of the transmission belt to promote working efficiency.

■ High efficiency of work :

1. Length-increasing designing of the blade axle's height adjustment handle can increase the working convenience. Operating handle can rotate right and left, and 5 section height adjustment.
2. It has four forward speeds and two reverse speeds. The function of changing direction can be operated when working.
3. Blade axle is adjusted by professional balance adjustment of the best quality control and high speeds rotation balance. The machine won't shake when the rotary speed reach to 3000rpm.

■ Generally Used :

1. The weeder is suitable for orchard weeding such as wax apple, Chinese dates, mango, grape, pear, starfruit, etc.
2. Mowing work can be in pasture straw and large area lawn.
3. The weeder part can disassemble and the machine can be combined with TASOON model 700 rotary part for cultivator work.

■ Engine Type :

The weeder can be installed 8~13 PS oil bath type air cleaner gasoline engine and it's efficient to filter dust, so that it can extend engine's life.

規格表/ Specifications (2000rpm / 3.5" x 7")

機型名稱/ Model		SF-660	TS-H800	
本機	機體尺寸/ Dimension (mm)	L×W×H : 1650×840×950		L×W×H : 1700×1030×950
	作業寬度/ Operating width (mm)	660		800
	爪狀錘刀數/ Blade amount (pcs)	38		50
	重量/ Dry weight (kg)	145		165
	主離合器/ Main clutch	皮帶張力輪式/ Tension pulley belt clutch type		副離合器/ Aux. clutch
引擎	刀軸轉速/ Knife axle speed (rpm)	2600~3000		嚙合式齒輪離合器/ Chain wheel clutch type
	行走速度/ Wheel speed (km/h)	前進 1./ Fwd. : 1.39、前進 2./ Fwd. : 2.00、前進 3./ Fwd. : 4.62、前進 4./ Fwd. : 6.93、後退 R1./ Rev. : 1.70、後退 R2./ Rev. : 2.48		作業高度/ Operating height (mm)
	行走速度/ Wheel speed (km/h)	前進 1./ Fwd. : 1.39、前進 2./ Fwd. : 2.00、前進 3./ Fwd. : 4.62、前進 4./ Fwd. : 6.93、後退 R1./ Rev. : 1.70、後退 R2./ Rev. : 2.48		0~70
引擎	型 式/ Engine model	MITSUBISHI G8290	MITSUBISHI GT1000	MITSUBISHI GB300
	最大馬力/ Output (ps/rpm)	8.0 / 2000	10.0 / 2000	10.0 / 2000
	濾 清 器/ Air cleaner	大型油濾式/Oil-bath type		MITSUBISHI GB400
	重 量/ Dry weight (kg)	29	30	30
				38

本表僅供參考/ This list is just for references only which is subject to change without notice.

2014/10



建凱企業股份有限公司
GEN KAI ENTERPRISE CO., LTD.
臺灣大順動力農業機械

◆ 723 台南市西港區樣林里太西1號
◆ <http://www.cultivator.com.tw>
◆ TEL:886-6-7958866 FAX:886-6-7961166